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Universitat de les 
Illes Balears 
Facultat de Filosofia i Lletres 

 
ACTA DE LA REUNIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE FACULTAT DE 
FILOSOFIA I LLETRES DE LA UIB 
 
Identificació de la sessió 
Data: 9 de juliol de 2009 
Lloc: Sala de Juntes de l’edifici Ramon Llull 
Caràcter: ordinari 
Hora: 9:30 en segona convocatòria 
 
Assistents 
Pere Joan Brunet Estarellas (degà) 
Miquel Grimalt Gelabert (vicedegà) 
Miquel Deyà (vicedegà) 
Tina Sabater (vicedegana) 
Guillem X. Pons (secretari) 
Miquel Àngel Capellà 
Margalida Pons 
Esther Martínez 
Enrique García 
Domènec Garcies 
Marga Dols 
Jaume Guiscafré (vicedegà) 
Paloma Fresno 
M. Antònia Fornés 
Perfecto Cuadrado 
Francisco Campos (vicedegà) 
Alexandre Miquel (vicedegà) 
 
Ordre del dia 

 
1. Aprovació, si escau, de l'acta de la junta ordinària anterior. 
2. Aprovació, si s’escau, de les normes  d’organització i funcionament dels 

consells d’estudis adscrits a la facultat: document adjunt. 
3. Aprovació dels horaris del curs 2009-2010 1 
4. Pla tutorial 2 

                                                 
1 Dia 6 de juliol rebéreu un missatge de Domènec Garcies comunicant-vos que a la pàgina web de la UIB 
s'havia publicat els horaris provisionals dels estudis de primer i segon cicle per al curs 2009-2010, que es 
poden consultar a l'enllaç 
http://www.uib.cat/ca/infsobre/estudis/primer_segon/horaris/html/MostraHoraris.html  
L’administrador de centre informava també que des dels serveis administratius s’estava enllestint la tasca 
d'assignar els espais on s'han d'impartir les assignatures i on han de tenir lloc els exàmens, demanant que 
comuniquéssiu al/a la cap d'estudis les possibles informacions detectades  perquè doni les instruccions 
adients als serveis administratius. 
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5. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració per a cursos, 
jornades i altres activitats. 

6. Informació del degà. 
7. Informació dels vicedegans i caps d’estudis.  
8. Informació de l’administrador de centre.  
9. Informació d’altres membres de la Junta de Facultat. 

     10. Torn obert de paraules  
 
 
Desenvolupament de la sessió 
Excusen l’assistència: Alexandre Moll, Maria Juan, Joana Salazar, Miquel Bennàssar, 
Joana Colom, Joana Maria Seguí, Maria Payeras i Maria Josep Mulet. 
 
Abans d'iniciar la sessió Pere Brunet explica i puntualitza els comentaris respecte la 
queixa expressada a l'acta de la junta anterior de Nicolau Dols respecte al manifest 
sorgit arrel de la reunió de degans de Filosofia i Lletres. El manifest fou enviat per a la 
seva difusió el passat 29 de gener i el servei d'informació no ho va enviar (ens mostra 
una còpia del correu electrònic de dia 2 de febrer) argumentant que no estava traduït al 
català i que no comptaven amb el llistat de PDI per fer aquest enviament. 
M. Deyà li sembla una estratègia per aturar la difusió d'aquest manifest entre la 
comunitat universitària. 
P. Cuadrado excusa la seva assitència a la junta anterior, així com la de M. Payeras que 
està gaudint d'un any sabàtic. 
 
1. Aprovació de l'acta de la junta ordinària anterior, de 18 de maig de 2008.  
 

S’aprova l’acta de la sessió ordinària per assentiment. 
 
 
2. Aprovació, si s’escau, de les normes  d’organització i funcionament dels consells 
d’estudis adscrits a la facultat: document adjunt. 
 
P. Brunet explica la necessitat de comptar amb un document d'aquestes característiques. 
El document presentat ja ha estat discutit i consensuat prèviament a distints consells 
deganals. 
 

S’aprova el document per assentiment. 
 
3. Aprovació dels horaris del curs 2009-2010. 
  
El reglament acadèmic indica que els horaris seran aprovats pel centre o òrgans 
competents. El degà expressa la seva queixa respecte a que des del rectorat no responen 
a cap de les qüestions o peticions que fa aquesta facultat. 
A hores d'ara els horaris estan publicats excepte els de primer doncs són més 
complicats, però des d'Agora es podran visualitzar aquesta setmana. P. Brunet i D. 
Garcies comenten que la normativa que fe des de rectorat ha estat constantment 
canviant i que això ha dificultat molt la feina de gestió. 

                                                                                                                                               
2 http://www.uib.es/ca/infsobre/estructura/instituts/ICE/PADU/pags/pat/index.html 
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S’aproven els horaris per assentiment. 

 
4. Pla tutorial 3 
 
 El degà inicia aquest punt amb el comentari que és un deure de tots els 
professors. 
M. Grimalt indica que des d'enguany apareix a més del tutor de matrícula, el tutor de 
carrera que anirà lligat a l'alumne durant tota la vida acadèmica. Informa d'una reunió 
que va assistir sobre aquest tema a l'ICE i aquest farà de "gran tutor" avaluant la tasca 
de tots nosaltres i tenint accés a dades confidencials que ens puguin haver expressats els 
alumnes. 
F. Campos comenta que això és indignant, que l'ICE no pot comptar amb informació 
personal de l'alumne, ni que ens obligui a transmetre informes confidencials (alumne-
tutor). 
P. Cuadrado també reitera aquesta indignació. 
M. Deyà insta a rebutjar aquesta proposta enèrgicament i construir unes estadístiques 
pròpies de les tutories des d'un punt de vista acadèmic-administratiu des de la Facultat o 
consell deganal, per entregar-les a qui pertoqui i no ho faci a l'ICE com a controlador de 
l'activitat docent. També parla de la dictadura del CTI com a altra òrgan que complica la 
vida dels docents. 
E. Garcia també manifesta que no podem estar constantment observats i avaluats, i que 
la intromissió de l'ICE és intolerable. És un problema de principis, una altra intromissió 
dins la tasca docent de l'ICE. 
T. Sabater indica que l'ANECA avaluarà o verificarà els distints plans d'estudis també 
en relació a aquesta tasca de tutoria. 
P. Cuadrado insisteix i reitera que és una qüestió de principis i que això és indignant, 
inclús atacant la llibertat de càtedra, amb postures totalitaristes. 
Alex Miquel proposa fer un escrit de protesta i dur-ho a aprovació a un proper consell 
deganal. 
M. Deyà també proposa recollir a aquest escrit fer les tutories tradicionals, no 
informàtiques. 
M.A. Fornés indica que ella també va anar a la reunió i no va entendre el mateix que ha 
explicat en M. Grimalt. Va entendre que les tutories podien ser tradicionals, individuals 
o col·lectives i a més en xat, etc. 
J. Guiscafrè comenta que s'hauria de fer una proposta però després de rebre qualque 
document del rectorat. 
En aquest mateix sentit, M.A. Fornés indica que se podrien fer esmenes al PAT. 
D. Garcies comenta que els serveis administratius estan completament desinformats i al 
marge del PAT. 
La proposta hauria de recollir que les tutories personalitzades no necessiten la tutela de 
l'ICE. P. Brunet redactarà un esborrany. 
El degà presenta un document amb informació administrativa amb les preguntes més 
freqüents per contestar durant la tutoria. Aquest document elaborat pels nostres serveis 
administratius (na Laura González) s'ha passat per correu electrònic a tots els 
professors). Els alumnes també comptaran amb aquesta informació dins la seva carpeta 
de matrícula. 

                                                 
3 http://www.uib.es/ca/infsobre/estructura/instituts/ICE/PADU/pags/pat/index.html 
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Respecte a l'assignació de grups s'acorda que tendran preferència d'elecció els primers 
alumnes que se matriculin fins a completar el grup i equilibrar-los en casos justificats. 
 
 
5. Proposta de reconeixement de crèdits de lliure configuració per a cursos, 
jornades i altres activitats. 
 
Aquesta Junta ha acordat donar suport a una activitat, una jornada, per la qual 
sol·licita li siguin concedits crèdits de lliure configuració per la Comissió 
Acadèmica d'aquesta universitat. 
 

Activitat Crèdits sol·licitats 
Història i Ciència: commemoració 
dels 40 anys de l'arribada de l'home a 
la Lluna 

2 

 
 
6. Informació del degà. 
 

El degà informa suscintament de distints FOUs de publicació recent que afecten a 
la Facultat: Calendari acadèmic, aprovació del reglament acadèmic,... 

Recorda que les Jornades d'acolliment se realitzarà el 22 de setembre. 
Recorda que encara hi ha professors que encara no han penjat els seus programes. 
Comenta que s'ha presentat ajuts a la convocatòria del vicerectorat de projecció 

cultural per a realitzar activitats a la facultat (per valor de 2500 euros). S'han presentat 
dues propostes: F. Lladó i M. Forteza un cicle de 5 conferències i la proposta del degà 
amb un cicle de 20 conferències i tallers al llarg de l'any.  

 
7. Informació dels vicedegans i caps d’estudis.  
 
 Miquel Deyà assistí a una reunió (també assistí T. Sabater) de la comissió del 
màster del CAP. Comenta que d'aquesta reunió no se redactà acta. Hi ha cinc línies de 
propostes de la conselleria de CAP per al 2009-2010, deixant per a l'any que ve 
Filosofia i Física i Química. 
A. Miquel comenta que és indignant que no se facin actes d'aquestes reunions. També 
indica que amb l'argument que es donen des dels organitzadors del màster que la 
celeritat a fer el màster per a que cap alumne se quedi sense possibilitat de fer el CAP és 
irreal. Tina. Sabater també manifesta el mateix. 
 
 J. Guiscafrè indica que l'aplicació informàtica de la guia docent l'ha decebut 
molt. El llistat bibliogràfic és un desgavell, no permet desglossar per temes, no permet 
fer una referèncie bibliogràfica adequada, no se segueixen les recomanacions 
bibliogràfiques establertes,...ha escrit una queixa al CTI. 
 T. Sabater apunta el mateix, també ha fet una queixa i des del CTI li responen 
que se subsanarà el més aviat possible. 
 Se proposa fer una queixa formal col·legiada per la manca de suport que dona el 
CTI al professorat. 
 A. Miquel també expressa aquest mateix esperit, indicant que no respecten el 
nostre temps ni la nostra feina, que des del CTI tampoc respecten els terminis de les 
aplicacions, així com els canvis constants d'aquestes aplicacions. 
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8. Informació de l’administrador de centre.  
 
Les guies docents ja estan publicades a la web. El centre d'estudis de postgrau i el CTI 
estan assumint procediments que tenen desinformats als serveis administratius. 
També comenta algun problema amb la vulneració de la llei de protecció de dades 
personals a l'hora de comunicar a algun alumne el telèfon del professor. Només se pot 
donar el del despatx i no el personal.  
M. Deyà comunica que s'ha trobat amb aquesta tessitura, i ha enviat un escrit a la 
rectora que no se doni el seu telèfon a una persona aliena a la facultat. 
 
9. Informació d’altres membres de la Junta de Facultat. 
 
T. Sabater comenta novament el tema de les guies docents, suggerint que s'hauria 
d'avisar a Montaño sobre aquests problemes. S'ha d'indicar en quina llengua se dona 
cada assignatura. 
 
10.Torn obert de paraules  
 
P. Cuadrado comenta que qualque dia s'hauria de parlar de les tutories electròniques, 
doncs fa moltes hores a la setmana. També vol manifestar el seu agraïment a l'equip 
deganal i als serveis administratius tota l'ajuda rebuda a l'hora de fer la guia docent, així 
com la feina feta durant aquests mesos. 
 

I essent les 11:30, sense haver-hi més assumptes per tractar, s’aixeca la sessió de 
la reunió de la Junta ordinària de la Facultat de Filosofia i Lletres. 

 
A tot això don fe i signo la present, 
 
 
 
 
El Secretari                                                       Vist i plau del degà 
Guillem X. Pons                                                Pere J. Brunet

 


